
ZÁPISNICA Z ROKOVANIA RADY ŠKOLY PRI MŠ 

KONANÉHO DŇA 3. 3. 2015 

 

Prítomní:  predseda  Rady školy:  Ľudmila Bohušová 

  zástupca nepedagogických zamestnancov:  Iveta Ilčíková 

  zástupca zriaďovateľa: Ing. Michal Gabaš 

  zástupcovia rodičov:  Mgr. Marcela Homolová 

      Mgr. Jana Kmetíková  

      Ľuboš Nemec 

Ospravedlnení: zástupca pedagogických zamestnancov : Anna Šimoniová 

 

Prizvaná: pani riaditeľka   Mgr. Ingrid Majerová 

 

Program: 

1. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice. 

2. Kontrola uznesení.  

3. Poďakovanie pani Mgr. Lýdii Janákovej, PhD.  za dlhoročnú aktívnu prácu v rade 

školy, privítanie nového člena rady školy. 

4. Informácie o čerpaní rozpočtu, ročnej uzávierke a rozpočte na rok 2015. 

5. Aktuálne   informácie o zápise detí na šk. rok 2015/2016. 

6. Rôzne, diskusia, záver. 

 

1) Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

 Predsedkyňa RŠ Ľudmila Bohušová otvorila radu školy privítaním všetkých 

prítomných členov a za zapisovateľku zvolila  Mgr. Janu Kmetíkovú, overovateľa 

zápisnice p. Mgr. Marcelu Homolovú.  

 

2) Kontrola uznesení 

 Na začiatku sme skontrolovali minulé uznesenia, ktoré boli splnené. Schválenie 

nového   Štatútu rady školy, schválenie správy o výchovno – vzdelávacej činnosti v MŠ, 

správy o  pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho  procesu v šk. roku 2014/2015, zriadenie uzatvorenej facebookovej skupiny 

MŠ ohľadom našich detí.    

 



3) Poďakovanie pani Mgr. Lýdii Janákovej, PhD. za dlhoročnú aktívnu prácu 

v rade školy, privítanie nového člena rady školy 

 Pani Mgr. Lýdia Janáková, PhD.  sa ospravedlnila, nebola prítomná na rade školy zo 

súkromných dôvodov a preto jej poďakujeme na najbližšej rade školy. Privítali sme 

nového člena rady školy – zástupcu zriaďovateľa pána Ing. Michala Gabaša, ktorého sme 

zároveň oboznámili s problematikou v našej MŠ. 

 

4) Informácie o čerpaní rozpočtu, ročnej uzávierke a rozpočte na nový šk. rok 

 Pani riaditeľka Mgr. Ingrid Majerová nás oboznámila s čerpaním rozpočtu za rok 

2014, kedy sme hospodárili v plusových číslach. Zriaďovateľ nám poskytol sumu 11 000 

Eur, z čoho bolo ušetrených 7 914,61 Eur. Rozpočet bol navýšený aj na platy a mzdy 

nových pracovných síl, pretože sa otvárala nová trieda a museli byť prijaté nové dve pani 

učiteľky.  

 

5) Aktuálne   informácie o zápise detí na šk. rok 2015/2016 

 Oficiálny zápis detí bol minulý týždeň, t.j. od 23.2. - 27.2.2015, aj keď žiadosti na 

prijatie  dieťaťa do MŠ sa zozbieravajú priebežne počas celého roka. Prejednávaných bolo 

32 žiadostí o prijatie detí do MŠ, aj mladších ako 3 roky, ale aj predškolákov. Z elokovanej 

triedy MŠ Rybárskej sú 4. predškoláci, pribudne tam 6 nových detí, z veľkej triedy na ul. 

SNP ide do ZŠ 14 detí. Celkový počet detí je 53. V nasledujúcom roku je predbežne 

zapísaných: v malej triede (2,5 – 3. roč.) 12 detí + 2 deti nastúpia v januári 2016, v strednej 

triede (4-5 roč.)  15 detí a vo veľkej triede (predškoláci)  23 detí, na Rybársku ul.  22 detí  

+ 2 deti nastúpia v januári 2016. Celková kapacita MŠ na SNP je 53 detí, na Rybárskej 24.   

 

6) Rôzne, diskusia, záver 

 Pani riaditeľka nás informovala o tom, že financie by chcela získať aj cez projekt VW 

financie, chce využiť výzvy nielen od zriaďovateľa, ale aj z iných dostupných a možných 

zdrojov.  Cieľom tohto projektu by bolo integrovať moderné digitálne technológie do 

výchovno-vzdelávacieho procesu v predprimárnom vzdelávaní detí navštevujúcich našu 

materskú školu a lepšie ich tak pripraviť na vstup do zmodernizovaného sveta, ale aj 

obohatiť oblasť dopravnej výchovy a zatraktívniť vzdelávanie v rámci dopravnej výchovy, 

napr. dopravnými ihriskami, prenosnými ihriskami. Pre zrealizovanie tohto projektu je 

potrebný aj preklad do nemeckého jazyka.  



 Informovala nás aj o príprave spolupráce s Materským centrom pod prameňmi. 

Spolupráca sa bude týkať možnosti príspevku 2% dane pre našu MŠ.   

 Pani predsedkyňa ďalej poďakovala pani riaditeľke za všetkých rodičov a aj pani 

učiteľky za perfektné zorganizovanie akadémie v kine, konanej v januári 2015 a naopak - 

pani riaditeľka dodala, že to bola spolupráca s pani učiteľkami a bez nich by jej námaha 

bola zbytočná. 

 Na záver nám pani predsedkyňa poďakovala za účasť a za zapájanie sa do činností 

spojených s Radou školy. 

 

Rada školy prijala nasledovné uznesenia: 

a) schválila návrh rozpočtu na rok 2015, 

b) zobrala na vedomie informácie o zápise detí na šk. rok 2015/2016. 

c) poverila riaditeľku MŠ pripraviť podklady pre príspevok 2% dane 

 

V Sliači dňa 5.3.2015                                                         Zapísala:  Mgr. Jana Kmetíková 

                                                                                            Overila: Mgr. Marcela Homolová 

 


